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w związku z zaangażowaniem w pomoc uchodźcą nie bede uczestniczył w dzisiejszym zebraniu KDO,
Prosze o odczytanie na zebraniu mojego komunikatu:

Wd zebranych pzreze mnie oficjalnych danych pomiędzy 1I 2015r a sierpniem 2018r. legalnie wycięto
w Poznaniu 74.000 drzew + nieznana liczna z tytułu Lex Szyszko. Legalnie tzn. za zezwoleniem
Wydziały KiOŚ UMP, Urzędu marszałkowskiego i w Lasach Państwowych.
W tym tez czasie zniszczono poprzez źle prowadzone w pobliżu drzew prace ziemne tysiące drzew,
które nigdy nie osiągną wieku dojrzałego.
Łaskawość urzędników WKiOŚ jest bezgraniczna - pod przykrywka "bezpieczenstwa" zgode wydawano
bez problemu. 
Z kolei jednostki miejskie wycinając dojrzałe i stare drzewa wnioskować do urzędu marszałkowskiego
od zwolnienie z nasadzeń kompensacyjnych (np. casus ZDM, który ujawniłem publicznie).

Pomimo zapewnień o b udowie bazy terenów pod kompensacje - miała wg. rozmowy z Pania Maślińską
być gotowa latem latem rok temu, nic nie wiem aby gotowa była. A Rada Osiedla Morasko-radojewo
nie mogła doprosić sie o takie nasadzenie w Radojewie.

Niezbędna jest zmiana zarówno procedur wydawania zgód czy akceptacji wycinek jak i kompensacji.
Wskaźnik 1:20 nie byłby żadną rewelacją.

24 lutego w piśmie do WKiOS wnioskowałem o udostępnienie wniosków i decyzji na usunięcie drzew -o
przesłanie mi kopii wszystkich wniosków i decyzji Wydziału na każdy z wniosków w sprawach wycinek
drzew w Poznaniu wraz ze wszystkimi załącznikami za okres 2021 r. do dnia bieżącego.
Ponadto o szczegółowe wyjaśnienie powodów zgody Wydziału na wycinkę drzew na terenie placówki
oświatowej ZSP6 na os. Sobieskiego, wyjaśnienie jak to możliwe, że Wydział zobligowany do ochrony
środowiska przyrodniczego w Mieścia dopuszcza wycinkę zdrowych, dorodnych 13 szt. brzozy  oraz
blisko 30 sztuk innych drzew.

W sposób udzielenia mi odpowiedzi jaki wybrałem dotąd nie otrzymałem żadnych informacji.
Dlaczego?  Sprawa Sobieskiego powinna być więc znana dyrekcji WKiOŚ. Prosze wiec o odpowidź na
tym zebraniu KDO.

wrygielski

--

#standwithukraine

Interesujesz się problematyką smogu - czytaj i pisz na
https://www.facebook.com/groups/koalicjaantysmogowaByeByeSmog/

Interesujesz się zmianami klimatycznymi, konsekwencjami globalnego ocieplenia
https://www.facebook.com/PoznanskiPanelKlimatyczny

Moratorium na wycinkę drzew w lasach ochronnych Poznania:
https://www.facebook.com/groups/poznan.moratorium
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Komisja Dialogu Obywatelskiego ds. Środowiska, Poznań
---
Otrzymujesz tę wiadomość, bo subskrybujesz grupę „KDO ds srodowiska” w Grupach dyskusyjnych Google.
Aby anulować subskrypcję tej grupy i przestać otrzymywać od niej wiadomości, wyślij e-maila na komisja-ochrony-
srodowiska+unsubscribe@googlegroups.com.
Aby wyświetlić tę dyskusję w internecie, otwórz https://groups.google.com/d/msgid/komisja-ochrony-
srodowiska/CAH5xK%2BMRyTv_SNVN6RbX-%3DpTRuNZqK4MUu0FLkvOWvbr9HgdOw%40mail.gmail.com.
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